立法會 Legislative Council

立法會CB(3) 770/17-18號文件

檔 號: CB(3)/M/MR

電 話: 3919 3300

日 期: 2018年6月28日

發文者: 立法會秘書

受文者: 立法會全體議員

2018年7月4日的立法會會議

根據《釋義及通則條例》 動議的擬議決議案

黃碧雲議員將於上述會議,根據《釋義及通則條例》 (第1章)第34(4)條,就《2018年食物攙雜(金屬雜質含量)(修訂) 規例》(即刊登於憲報的2018年第113號法律公告)動議隨附的 擬議決議案。立法會主席已指示把該擬議決議案按所交來的 原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(衛碧瑤代行)

連附件

Interpretation and General Clauses Ordinance

Resolution

(Under section 34(4) of the Interpretation and General Clauses Ordinance (Cap. 1))

Resolved that in relation to the Food Adulteration (Metallic Contamination) (Amendment) Regulation 2018, published in the Gazette as Legal Notice No. 113 of 2018, and laid on the table of the Legislative Council on 13 June 2018, the period for amending subsidiary legislation referred to in section 34(2) of the Interpretation and General Clauses Ordinance (Cap. 1) be extended under section 34(4) of that Ordinance to the first sitting (within the meaning of section 34(6) of that Ordinance) of the next session of the Legislative Council.